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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de Raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 8 december 2014 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte 
Griffier  J. Leegwater 
Raadsleden  
Gemeentebelangen E.J. Hof, G.M.M. Jutten,  H.A.J. Kleine Koerkamp, P.B.M. Meijerink,  
  J.G.J. Ramaker, A. Schuurman, mw. I.G.J. Snijder-Haarman 
CDA A.C. Koetsier, R.H. Kouwen, T.B.M. Logtenberg, mw. A.J. Ramerman,  
  J.W. Uitslag 
ChristenUnie  mw. H. Lassche-Visscher, A. Nijburg, L.M. Nijkamp 
PvdA  J.J. Wiltvank 
D66  J.T.P.M. Rooijakkers 
VVD  R.P. Schuring 
 
Commissieleden 
Gemeentebelangen - 
CDA  - 
ChristenUnie  - 
PvdA  - 
D66 - 
VVD - 
    
Tevens aanwezig: 
Burgemeester H.C.P. Noten, wethouders N.L. Agricola, R.W.J. van Leeuwen, M.R.H.M. von Martels. 
Gemeentesecretaris J.H.J. Berends, ambtelijke ondersteuning: F. Mosterman en R.J. Pierik (punt 4). 
 
Met kennisgeving afwezig:  
J.G. Ellenbroek, A. Westerman (Gemeentebelangen) 
 

 AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:32 uur. 
Afwezig zijn de heren Ellenbroek en Westerman 
van Gemeentebelangen. 
 

2. Spreekrecht burgers 

 
Geen. 
 

 Vaststelling agenda De derde kwartaalrapportage sociaal domein 
wordt vanavond behandeld, omdat dit punt was 
doorgeschoven van de commissie 1 december.  
 

3. Derde kwartaalrapportage sociaal 
domein 
Voorstel: 
Kennis te nemen van de notitie 
“kwartaalrapportage decentralisaties 
sociaal domein; december 2014”.  

 
Wethouder von Martels zegt toe dat in de 
volgende kwartaalrapportage nader zal worden 
ingegaan op de privacy van cliënten. De 
wethouder komt schriftelijk terug op de vragen 
van D66 over de rapportage ICT ondersteuning 
en facturatie.  
 
De raadscommissie neemt kennis van de 
rapportage.  
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4. N-wegen 
De raadscommissie wordt geïnformeerd 
over de historie en stand van zaken en 
wordt gevraagd hierover van gedachten 
te wisselen. 

 
Dhr. Mosterman geeft door middel van een 
presentatie een toelichting op de historie en de 
huidige stand van zaken.  
 
Vanuit de raadscommissie worden verschillende 
zorgen en aandachtspunten onder de aandacht 
van het college gebracht: 
- Wijkers en blijvers N340 
- Verkeersveiligheid Ankum/Oudleusen 
- Veiligheid fietsroutes 
- Onderzoek mogelijkheden om besluitvorming 

te blokkeren cq. niet mee te werken. 
- Veiligheid en breedte parallelwegen 
- Leefbaarheid in VLD-pakket, o.a. zoab 
- Gevolgen schrappen aansluiting 

Welsummerweg 
- Knelpunt knooppunt Driessen (ongelijkvloerse 

kruising, doortrekken 2x2 rijstroken) 
- Overleg met Ommen-Hardenberg 
 
De heer Mosterman schetst het vervolg van de 
procedure. De wethouder geeft aan hierover ook 
de raad op de hoogte te houden. Het college 
wordt opgeroepen zich zeer stevig op te stellen.  
 
Wethouder van Leeuwen zegt toe: 

- Schriftelijk terug te komen op het aantal 
verkeersbewegingen N340 en N377; 

- Het doortrekken van 2x2 tot aan knooppunt 
Driessen mee te nemen in het bestuurlijk 
overleg. 

 
De voorzitter meldt dat de presentatie op het RIS 
zal worden geplaatst. Zij bedankt de heer 
Mosterman voor de presentatie en de heer Pierik 
voor zijn aanwezigheid.  
  
 

5. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 21:48 uur. 

 
 
Aldus besloten door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering van  
12 januari 2015. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
 
de voorzitter,  de griffier,   
mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  J. Leegwater 


